
Dnia 22.11.2023 r.  odbyło się spotkanie zarządu Rady Rodziców z p. dyrektorem 
Rafałem Justem. Ze strony Rady Rodziców w spotkaniu brali udział: Katarzyna Cisar, 
Agata Janyszek, Małgorzata Kałacińska-Syczyło oraz Rafał Próchniak.  
   
Na spotkaniu poruszone zostały następujące kwestie:  
- VI Pływacka Sztafeta Charytatywna pobiła rekord zebranych środków (15 464 zł). 
Pan Dyrektor dziękuje wszystkim darczyńcom i uczestnikom.  
- Wkrótce rozpoczną się zapisy na półkolonie zimowe. Zostanie otwartych 8 grup. 
Ważna informacja – proszę nie dokonywać wpłat za półkolonie przed 1.01.2024.   
- Od 20.11.2023 r. prowadzone są dodatkowe zajęcia przygotowujące do egzaminu na 
Kartę Rowerową. Nauczycielem prowadzącym jest Pan Artur Szabatowski 
- W ostatnim tygodniu przed przerwą świąteczną planowany jest kiermasz 
świąteczny.  
- Zimowa przerwa świąteczna trwa od 23.12 do 1.01.2024. W dniu 22.12 klasy mogą 
organizować spotkania świąteczne.  
- W dniach 27, 28 i 29 grudnia nie odbywają się zajęcia dydaktyczne ani opiekuńcze.  
- W przypadku wyznaczonych dni wolnych od zajęć dydaktycznych (2.05.2024 r., 
31.05.2024 r., 14-15-16.05.2024 r. - egzamin ósmoklasisty) szkoła zapewnia opiekę – 
pod warunkiem wcześniejszego zgłoszenia. Prośba ze strony szkoły – w przypadku 
zamówienia i późniejszej rezygnacji z opieki, proszę również powiadamiać o tym 
szkołę.  
- Rozmawialiśmy o kwestiach niszczenia przestrzeni wspólnych przez uczniów i 
możliwych karach oraz reakcjach ze strony szkoły i rodziców. Szkoła proponuje w 
takich sytuacjach przede wszystkim prace społeczne dla uczniów oraz pokrycie 
kosztów naprawy przez Rodziców. W uzasadnionych przypadkach szkoła zgłosi 
zdarzenie na Policję. 
- Rozmawialiśmy o przemocy wśród dzieci i zastanawialiśmy się na działaniami, które 

mogą zostać podjęte. Zaproponowaliśmy, żeby uczniowie przygotowali plakaty i 

ewentualnie krótkie filmiki przeciwko hejtowi. Akcja zostanie przeprowadzona. 

- Jako Rada Rodziców zobowiązaliśmy się do wyszukania projektów zajęć i szkoleń 
wspomagających wzajemny szacunek, umiejętności pokojowego – bezprzemocowego 
rozwiązywania konfliktów, trening kompetencji społecznych, które mogłyby zostać 
uruchomione w szkole od przyszłego roku szkolnego.  
- W szkole zacznie działać lotna grupa mediacyjna złożona z uczniów – do 
rozwiązywania problemów między uczniami.  
- Zostanie udostępniona skrzynka dla uczniów na zgłaszanie problemów.  
- Zgłosiliśmy problemy z domofonem.  
- Jako Rada Rodziców zobowiązaliśmy się do zakupu dodatkowych mebli/wyposażenia 
do strefy wypoczynku, która powstanie na parterze.  
- Przedstawiliśmy propozycję organizowania szkoleń z pierwszej pomocy dla uczniów.  
  
  

 


